
Tussenstand Collegeprogramma 2010-2014 Gemeente Hardinxveld-Giessendam 

Voor de toekomst van Hardinxveld-Giessendam
Het college van burgemeester en wethouders is in 2010 aangetreden. Er is sindsdien veel werk verzet. Het college wil graag inzicht geven in de projecten waar ener-
gie in wordt gestoken. In het Collegeprogramma 2010-2014 staat welke doelen dit college zich vooraf heeft gesteld. Daarbij is rekening gehouden met verschillende 
scenario’s voor wat betreft de fi nancieel-economische situatie. Niet alles verloopt volgens planning, maar op andere punten is er juist weer meer bereikt dan waar we 

op gerekend hadden. Nagenoeg alle actiepunten voor de korte termijn zijn bereikt, ondanks de schaarste van fi nanciële middelen. Zaken die we kunnen verwezen-
lijken omdat we samen en in goed overleg verder bouwen aan een leefbare en prettige omgeving, waar het goed en veilig wonen, werken, winkelen en recreëren is. 
We zijn op iets verder dan de helft van deze collegeperiode. Ook voor de komende periode zullen we ons voor de volle 100% inzetten voor onze gemeenschap.

Wethouder Eelke Kraaijeveld

‘‘Goed onderwijs en betrokken 
verenigingen zijn belangrijk voor 
Hardinxveld-Giessendam’’

Bijzondere basisschool Koningin Wilhelminaschool en peuterspeelzaal 
De KWS is de laatste jaren behoorlijk gegroeid. Daarom stelde het col-
lege in 2011 nieuwbouw voor aan de gemeenteraad. Dit is inmiddels 
in volle gang! De nieuwbouw aan de Lekstraat voorziet in de behoef-
ten van deze tijd voor goed onderwijs. Met de extra peuterspeelzaal 
worden de wachtlijsten naar verwachting teruggedrongen. In overleg 
met het schoolbestuur wordt het nieuwe schoolplein ook openbaar 
toegankelijk voor de wijk. De peuters en de leerlingen nemen vanaf de 
voorjaarsvakantie 2013 het nieuwe gebouw en openbare schoolplein 
in gebruik. 
 
Bijzondere basisschool De Regenboog 
Het college heeft samen met het schoolbestuur en de korfbalvereni-
ging HKC een voorkeursvariant vastgesteld om de huisvesting van de 
Regenboogschool en het gymnastieklokaal te verbeteren. De bouw 
voor een nieuwe gymzaal/ sportzaal is gepland voor het eerste kwar-
taal van 2014. Streefdatum om met de bouw van de nieuwe Regen-
boogschool te starten is eerste kwartaal 2015. Deze ontwikkeling geeft 
een impuls aan het voorzieningenniveau Boven-Hardinxveld. 

Speelruimteplan
Begin 2012 is het speelruimteplan “Buiten Spelen, ja leuk!” vastgesteld. 
De gemeente wil zorgen voor een evenwichtige spreiding van speel-
voorzieningen. Het is in de huidige economische situatie onmogelijk 
om het hele speelruimteplan uit te voeren. Er is daarom besloten om 
eerst de achterstanden in te halen. Zo worden een vijftal plekken ge-
renoveerd (Dreef, Graaf Lodewijkstraat, Leeuwerik, Plutostraat en de 
Jacobsweer). Omwonenden en kinderen worden betrokken bij het op-
stellen van het ontwerp. Tegelijkertijd worden volgens het speelruimte-
plan enkele plekken opgeheven (Juliana van Stolbergstraat, speelveld 
Nassauplein, Clementsweer, Van Leydenstraat). In 2013 starten we met 
het voorbereiden van de herinrichting van een drietal locaties (Prinses 
Beatrixstraat, Baaijensweer, Groot Veldsweer). Recentelijk is Speelplek 
Appelgaard feestelijk geopend. 

Sportcarrousel 
In 2012 is een sportcarrousel gestart om kinderen nieuwe sporten te 
laten ontdekken. Hiervoor is een website www.hardinxveld-giessendam.
nl/sportcarrousel gemaakt. De sportcarrousel is samen met scholen 
en sportverenigingen georganiseerd. Het was een groot succes; 118 
kinderen hebben zich ingeschreven voor de sportcarrousel na schooltijd. 
Daarnaast hebben bijna alle scholen deelgenomen aan de sportclinics tij-
dens de schoolgymlessen. De sportcarrousel 2012 is afgelopen en wordt 
samen met de verenigingen en de scholen geëvalueerd. Aan de hand 
van de evaluatie bekijkt het college hoe de sportcarrousel verder gaat.

Wethouder Cor de Jong

“Om ook in de toekomst goed te 
kunnen wonen en werken, moeten 
we vandaag bezig zijn met morgen”

Goed woonbeleid maak je samen
In het afgelopen jaar heeft wethouder De Jong met diverse lokale 
partijen – waaronder de stichting Jongerenbelangen, het Wmo-
platform en Omnivera – samengewerkt aan een nieuwe Nota Wo-
nen. De gemeenteraad heeft die nota unaniem vastgesteld, zodat 
nu alle speerpunten voor de lokale woningmarkt breed gedragen 
worden. In de nota wordt aandacht besteed aan de manier waarop 
we om willen gaan met nieuwe en bestaande woningen om tot 
een gezonde woningmarkt te komen. Bijzondere aandacht is er 
voor minder draagkrachtige doelgroepen, die niet zelfstandig in 
goede huisvesting kunnen voorzien. Ook zij moeten veilig en pret-
tig in de gemeente kunnen wonen. Jongeren en jonge huishou-
dens die in de gemeente willen blijven wonen, moeten daarvoor 
betaalbare mogelijkheden hebben. Als het fi nancieel haalbaar 
blijkt, beginnen we als gemeente nog dit jaar met het uitgeven 
van Startersleningen. Ook bezien we gezamenlijk met Omnivera 
de mogelijkheden om de slaagkans voor een huurwoning voor de 
midden-inkomensgroep te vergroten.

Goede woongelegenheid, ook als je ouder wordt of 
een beperking hebt
Voor de Jupiterstraat (waar nu nog de Koningin Wilhelminaschool 
staat) en de Stationsstraat zijn inmiddels vergevorderde plannen 
voor verpleeghuisplaatsen, zorgwoningen en een gezondheids-
centrum. Eerder werd in De Blauwe Zoom het wooncomplex 
‘Notarisappel’ opgeleverd voor mensen met een beperking. Een 
uniek project in goede samenwerking tussen gemeente, Omnivera 
en Syndion. Zo wordt in de praktijk invulling gegeven aan ‘mooie 
woorden’ over de huisvesting van bijzondere doelgroepen. Goed 
wonen voor iedereen!

Een winkelcentrum dat veel te bieden heeft
De afgelopen jaren is het winkelcentrum Giessenhof uitgebreid 
met het project Giessenpoort. Dit heeft met name het zuidelijk 
deel van het centrum een belangrijke impuls gegeven. We willen 
het winkelcentrum Giessenhof verder uitbreiden en verbeteren, 
met extra aandacht voor fi etsenstalling, parkeren en ondergrondse 
afvalinzameling. Voor de resterende ruimte tussen de Giessenpoort 
en Bas van der Heijden wordt momenteel de haalbaarheid van een 
plan met winkelruimten en een beperkt aantal appartementen 
daarboven verkend. Voldoende parkeerplaatsen en het realiseren 
van een aantrekkelijke relatie tussen de Giessenpoort en de winkels 
rondom Den Bogerd zijn hierbij belangrijke uitgangspunten.

Wethouder Paul Letterie

“Ons inzetten voor sociaal
zwakkeren is noodzakelijk”

Vaccinatiegraad verhogen
De gemeente heeft samen met de huisartsen en verloskundigen 
een brief opgesteld over het belang van vaccinatie. Deze brief 
wordt aan ouders uitgedeeld door de huisartsen, verloskundigen 
en de gemeente. Het doel hiervan is de vaccinatiegraad in de 
gemeente te verhogen zodat het risico op een uitbraak van een 
epidemie kleiner wordt.

Huisvesting voor verblijfsgerechtigden
Elke Nederlandse gemeente heeft de taak om per jaar een bepaald 
aantal verblijfsgerechtigden te huisvesten. Het college van B&W 
heeft op dit onderwerp bereikt dat samen met de woningstichting 
Omnivera en Vluchtelingenwerk de achterstand die de gemeente 
had in het plaatsen van statushouders is omgedraaid. De gemeente 
heeft haar taakstelling voor 2012 al volledig behaald en loopt hier-
mee voor op vele gemeenten in Nederland.

Samenwerking tussen de Regionale Sociale Dienst (RSD) en de 
Avelingen groep
Op het onderdeel re-integratie zijn de RSD en de Avelingen 
Groep een joint venture aan het aangaan. Hier is Paul Letterie als 
bestuurder van beide instellingen nauw bij betrokken geweest. 
Doel hiervan is om binnen de beperktere beschikbaar gestelde 
middelen toch uitvoering te kunnen geven aan de genoemde taak. 
Daarnaast zijn de twee organisaties aan het onderzoeken of er 
op andere onderwerpen ook voordelen te behalen zijn door een 
nauwere samenwerking.

Inzet personeel uit Wet Sociale Werkvoorziening (WSW) in de 
gemeenten
Alle gemeenten in de regio Alblasserwaard en Vijfheerenlanden 
hebben zich sterk gemaakt voor het meer inzetten van WSW per-
soneel. We hebben het voornemen om een aantal schoonmakers 
vanuit de WSW aan de slag te laten gaan in het gemeentehuis.

Woonwagencentrum
Paul Letterie is op 1 september gestopt als wethouder van Hardinx-
veld-Giessendam. Door zijn goede (persoonlijke) contacten heeft 
Paul Letterie een belangrijke bijdrage geleverd aan de verbeterin-
gen die op het lokale woonwagencentrum zijn en worden gereali-
seerd. Er zijn twee andere woonwagens geplaatst en de gemeente-
raad heeft het besluit genomen om een extra bedrag in te zetten 
voor noodzakelijk onderhoud.

Wethouder Theo Boerman

“Duurzaam werken aan
leefbaarheid en infrastructuur,
voor nu én later”

Drie stations op de MerwedeLingelijn
Het college is trots op de realisatie van het light train concept 
“Merwedelingelijn” en de realisatie van  nieuwe haltes bij De 
Blauwe Zoom en Boven-Hardinxveld. Deze nieuwe haltes en de 
hogere frequentie waarmee de treinen rijden zorgen voor een 
betere ontsluiting en bereikbaarheid van Hardinxveld-Giessendam. 
Daarmee maken ze onze gemeente aantrekkelijker als vestigings-
plaats voor mensen én bedrijven. 

Nieuwe veerverbinding
De nieuwe veertaxi is in de vaart genomen. Met een uitgebreide 
dienstregeling naar Gorinchem en Sleeuwijk. De colleges van de 
gemeenten Hardinxveld-Giessendam, Gorinchem en Werkendam 
zijn hier een nieuwe samenwerking voor aangegaan. 

Water
De afgelopen jaren is het watersysteem in Hardinxveld-Giessendam 
fors verbeterd. De gemaakte plannen zijn bijna allemaal uitge-
voerd. Daarmee lopen we voorop in de regio. De verbetering 
van de waterkwaliteit wordt al op veel plaatsen in de gemeente 
zichtbaar.

Opknapbeurt bedrijventerrein De Peulen
Het bedrijventerrein was sterk gedateerd en voldeed niet meer 
aan de eisen van een modern bedrijventerrein. In goed overleg 
met de provincie en de bedrijven op de Peulen hebben wij een 
vernieuwingsplan gerealiseerd. Door de sterke verbetering van de 
inrichting en de uitstraling van het terrein is de aantrekkelijkheid 
als vestigingsplaats fors toegenomen.

Herinrichting Zuid-Oost hoek Boven-Hardinxveld
Dit gebied is opnieuw ingericht. Binnen de beschikbare ruimte 
zijn de functies  verkeer, water, loopruimte en groen fl ink onder 
handen genomen. De bewoners hebben via verschillende bijeen-
komsten mee kunnen denken en keuzes kunnen maken over de 
inrichting. Hierdoor is een breed gedragen plan gerealiseerd.

Nieuwbouw werkplaats
Centraal in de gemeente is een nieuwe werkplaats gerealiseerd 
voor de gemeentelijke buitendienst. Wethouder Boerman opende 
dit nieuwe en moderne buitendienstonderkomen dat is ingericht 
met veel aandacht voor energiebesparing en duurzaamheid. Vanuit 
de nieuwe werkplaats voert de buitendienst het dagelijks onder-
houd aan de openbare ruimte uit.

Visie @GemHG: bedrijvigheid & maatschappelijk betrokken

In het voorjaar van 2012 heeft de gemeenteraad de visie op de toekomst 
van Hardinxveld-Giessendam vastgesteld. De stip aan de horizon is gezet! 
Er wordt ingezet op twee pijlers: 1. Actief stimuleren van bedrijvigheid en 
2. Sociaal en maatschappelijk betrokken. Bij het uitbouwen van deze pijlers 
zoeken we steeds actief de samenwerking op met inwoners, instellingen, 
bedrijven, verenigingen en omliggende gemeenten. Een visie op de lokale 
economie gaan we samen met bedrijven en in goed overleg met onderwijs-
instellingen opstellen. De visie helpt ons om te focussen op wat echt belang-
rijk is; waarmee we u van dienst kunnen zijn.

Economische crisis ook in Hardinxveld-Giessendam merkbaar

De ongunstige gevolgen van de economische crisis zijn ook in Hardinxveld-
Giessendam merkbaar. Door de crisis lopen de inkomsten van de gemeente 
terug. Als gevolg daarvan wordt onze fi nanciële speelruimte kleiner. Het 
wordt nóg belangrijker om keuzes te maken. Gelukkig hebben we ondanks 
de fi nanciële crisis veel kunnen realiseren en wordt er ook de komende tijd 
hard gewerkt aan de toekomst van Hardinxveld-Giessendam.

Waarnemend Burgemeester Bert Blase

“Samen leven in een plezierige en 
veilige omgeving”

Geen verplichte sluitingstijden meer in de horeca
Het afgelopen jaar hebben drie plaatselijke horecaondernemers 
bij wijze van proef een jaar lang hun eigen sluitingstijden mogen 
bepalen. Doel van het vrijgeven van de sluitingstijden is om de 
overlast voor de omgeving van de horecagelegenheden terug te 
dringen. De verwachting is dat bij vrije sluitingstijden het uitgaan-
spubliek meer gespreid de horecagelegenheden verlaat, zodat er 
geen grote groepen tegelijk op straat komen. Bezoekers konden 
tot uiterlijk 01.30 uur naar binnen. We evalueren de proef in nauw 
overleg met de omwonenden, politie en horecaondernemers. We 
bekijken of en zo ja, hoe we het vrijgeven van de sluitingstijden 
gaan vormgeven, eind 2012.

Nieuwe brandweerpost 
In Boven-Hardinxveld is de nieuwe brandweerpost in gebruik geno-
men. De oude was hard aan vervanging toe. Het gebouw voldoet 
nu weer aan alle vereisten. De stoep naar de brandweerpost toe 
is zelfs van vloerverwarming voorzien. Dit moet voorkomen dat in 
de winter de stoep bevriest of onder sneeuwt. Deze verwarming 
wordt gevoed door warm bronwater diep uit de grond en is dus 
duurzaam.

Visie voor de gemeente én de regio
De gemeenten in de regio Alblasserwaard-Vijfheerenlanden (AV) 
hebben samen gewerkt aan een toekomstvisie (visie 2030), die 
richting geeft aan beleidskeuzes. Onze gemeente heeft daarvoor 
intensief met de andere regiogemeenten en met maatschappelijke 
organisaties, ondernemers en inwoners samengewerkt. De regio 
kiest voor een toekomst waarin de kracht van het eigen karakter 
wordt benut en waarin ruimte wordt gegeven aan een nieuwe 
dynamiek. Ruimte voor wonen en werken, maar met respect voor 
het eigen karakter van de regio. Wij zijn tevreden met dit resultaat, 
want deze visie sluit heel goed aan op de visie die voor onze eigen 
gemeente is opgetekend. De keuze om te investeren in economie 
past bij de eerste pijler van de visie voor Hardinxveld-Giessendam: 
actief stimuleren van bedrijvigheid en arbeidsmarkt. De gemeente 
Hardinxveld-Giessendam wil ook werken aan de verbetering van 
de verbinding tussen onderwijs en bedrijfsleven. Wonen in de regio 
AV is ook een belangrijk punt in de visie. Er wordt naar gestreefd 
nieuwe inwoners aan te trekken en deze mensen te binden aan de 
regio. De gemeente Hardinxveld-Giessendam kent grote maat-
schappelijke betrokkenheid onder de inwoners. Hardinxveld-Gies-
sendam draagt bij aan de toekomst van de regio!

Voor meer info, zie onze website www.gemhg.nl
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